
Stimată doamnă Ioana Ene Dogioiu, 
  

Doresc să vă asigur că tratez cu maximă atenție orice solicitare a presei 
și îmi exprim, din nou, deschiderea pentru colaborarea onestă, 
constructivă și în cadru legal cu mass-media, iar aceasta este abordarea 
pe care am solicitat-o și instituțiilor din subordinea sau coordonarea 
Ministerului Afacerilor Interne încă de la preluarea mandatului. 

Îmi doresc ca Ministerul Afacerilor Interne și instituțiile subordonate să 
fie parteneri ai jurnaliștilor în efortul de asigurare a unei informări corecte 
și complete a cetățenilor, motiv pentru care reafirm disponibilitatea, 
exprimată și de Direcția Generală de Poliție a Municipiului București prin 
adresa de răspuns numărul 197575 din data de 21.07.2023, de a vă 
pune la dispozițiile toate informațiile care pot fi făcute publice, pentru 
documentarea temei care vă interesează.  

Așa cum v-a fost indicat și în adresa anterior menționată, datele analitice 
incidente temei pe care doriți să o abordați sunt deținute la Inspectoratul 
General al Poliției Române, unitate centrală a poliției, cu personalitate 
juridică și competență teritorială generală și vă pot fi puse la dispoziție, 
cu respectarea prevederilor Legii 544/2001 privind liberul acces la 
informațiile de interes public, cu modificările și completările ulterioare, în 
cazul în care veți solicita acest lucru. 

Reiterez faptul că mă pronunț strict asupra furnizării informațiilor de 
interes public deținute de instituție și nu asupra persoanei sau 
persoanelor care să le prezinte în cadrul unui interviu. 

De asemenea, precizez faptul că responsabili pentru gestionarea 
imaginii și comunicării structurilor ministerului sunt conducătorii acestor 
structuri, potrivit OMAI 201/2016 privind organizarea şi desfăşurarea 
activităţii de informare publică şi relaţii publice în Ministerul Afacerilor 
Interne articolul 7, alin. (1): Conducerea fiecărei instituţii/structuri MAI 
răspunde de organizarea şi desfăşurarea activităţii de informare publică 
şi relaţii publice, de selecţionarea personalului şi de modul de creare şi 
gestionare a imaginii instituţionale. 

De asemenea, în final, vă rog să-mi permiteți să vă asigur că sunt 
interesat de optimizarea permanentă a cadrului legislativ, însă orice 
modificare legislativă, în mandatul meu, va fi propusă doar în baza unei 
analize instituționale, nu în baza unei decizii personale a ministrului 
Afacerilor Interne. 

  



  

Cu stimă, 
  
       VICEPRIM-MINISTRU, 
MINISTRUL AFACERILOR INTERNE 

  

        Cătălin PREDOIU 
 


